Item Name: DS005A Surface Panel 3.1A Double Charger

Description:

DS005A 12V 24V Surface Panel Flush Mount or Recessed Mount Dual 3.1A Charging Double USB Port Van Coach Bus Seat

USB Charger Socket

1.3.1A output

2.Maximum Output Power: 15W

3.Usage: Mobile Phone

4. Protection: Short Circuit Protection, Other, Low Tension, Overcurrent

Material: Fireproof PC

Input voltage: DC 12V-24V

USB output: 3.1A

Indicator Light Color: Blue, Red, Green

USB Port Cover: Built-in

Working temperature: -25°C ~ +60°C

Output interface: Dual USB port

Applicable for 12V-24V Car, Bus, motorcycle, etc.

This versatile USB charger socket is designed to fit the needs of commercial vehicles and long-distance travel vehicles. In addition to providing dual 3.1A charging ports, it can also have the following functions: Using fast charging technology, it can provide more efficient charging speeds for devices, saving passengers and drivers time. It has multiple safety functions such as overload protection, short circuit protection and overvoltage protection to ensure a safe and reliable charging process. In addition to the USB interface, other types of charging interfaces can also be provided, such as Type-C interface,

Micro USB interface, etc., to meet the charging needs of different devices. Equipped with an LED indicator light, it can conveniently display the charging status and let users know whether the device is charging normally. Designed for vehicle installation, it can be easily installed on the center console or behind the seat of the vehicle to provide convenient charging services for passengers.

Featuring a stylish and durable surface panel design, the Bus Seat USB Charger Socket can be easily installed as a flush mount or flush mount, providing a seamless and professional look to any vehicle interior. Its 12V-24V input voltage range makes it compatible with a variety of vehicle electrical systems, ensuring reliable performance wherever you go.

This dual USB charger socket has a maximum output power of 15W, which can provide fast and efficient charging for your mobile phones and other electronic devices. Whether you're on a long road trip or just need to recharge your device's battery, the Bus Seat USB Charger Socket has you covered.

Safety is paramount, and the Bus Seat USB Charger Socket is designed with multiple protection features to ensure the

safety of your charger and device. From short circuit protection to low voltage and overcurrent protection, you can rest easy knowing your equipment is well taken care of.

Product Name	Surface Panel 3.1A Double Charger
Input Voltage	12V-24V
Output Voltage	5V
Output Current	3.1A
Operating Temperature	-25°C ~+60°C
Material	ABS
Terminal type	2 cables
Illuminated or not	Yes
Led Color	Blue (or Green, Red Color)

Accessories	Cover, screws
Order confirm	* What LED Color?
What You Get	1X Surface Panel 3.1A Double Charger,Blue Led

详情:

产品名称: DS005A 平板 3.1A 双充

描述:

DS005A 12V 24V 表面面板嵌入式或嵌入式双 3.1A 充电双 USB 端口货车巴士座椅 USB 充电器插座

材质: 防火 PC

输入电压: 直流 12V-24V

USB 输出: 3.1A

指示灯颜色: 蓝色、红色、绿色

USB 端口盖: 内置

工作温度: -25℃~+60℃

输出接口:双USB口

适用于 12V-24V 汽车、巴士、摩托车等。

产品名称 面板 3.1A 双充

输入电压 12V-24V

输出电压 5V

输出电流 3.1A

工作温度 -25°C ~+60°C

材质 ABS

端子类型 2 电缆

是否发光 是

LED 颜色 蓝色 (或绿色、红色)

配件 盖子、螺丝

订单确认 * LED 颜色是什么?

您将获得什么 1X 表面面板 3.1A 双充电器, 蓝色 LED

详情:

这款多功能 USB 充电插座专为满足商用车和长途旅行车辆的需求而设计。 除了提供双 3.1A 充电端口外,它还可以具有以下功能: 利用快速充电技术,可以为设备提供更高效的充电速度,节省乘客和驾驶员的时间。 具有过载保护、短路保护、过压保护等多重安全功能,确保充电过程安全可靠。 除了 USB 接口外,还可以提供其他类型的充电接口,例如 Type-C 接口、Micro USB 接口等,满足不同设备的充电需求。 配备 LED 指示灯,可以方便地显示充电状态,让用户知道设备是否正常充电。 专为车载安装而设计,可轻松安装在车辆中控台或座椅后面,为乘客提供便捷的充电服务。

DS005A 采用时尚耐用的表面面板设计,可轻松安装为齐平安装或齐平安装,为任何车辆内饰提供无缝且专业的外观。 其 12V-24V 输入电压范围使其兼容各种车辆电气系统,无论您走到哪里,都能确保可靠的性能。

这款双 USB 充电器插座最大输出功率为 15W,可以为您的手机和其他电子设备提供快速高效的充电。 无论您是在长途旅行还是只是需要给设备电池充电, DS005A 都能满足您的需求。

安全至关重要,DS005A设计有多重保护功能,可确保充电器和设备的安全。 从短路保护到低电压和过电流保护,您可以高枕无忧,因为您的设备得到了很好的维护。